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Voor: Minister Grapperhaus

Vragensteller(s): Van Dijk (SGP)

Onderwerp: Maatwerk voor kerken

Letterlijke tekst intro Van Dijk:

IK ben blij met de door de minister geformuleerde uiterste terughoudendheid.
Maar wat zijn die mooie keuzen allemaal waard als de publieke opinie zich roert?

Ik verwijs naar de massieve druk die is ultgeoefend (ook door de regering) op kerken

om opnieuw vergaande maatregelen te treffen met betrekking tot het

maximumaantal kerkgangers.

Papier is geduldig, maar wat levert de bescherming van grondrechten, zoals in

de Tijdelijke wet wordt verwoord, op als er onder grote druk vergaande adviezen

worden gegeven om opnieuw maximumaantallen te hanteren?

Vraag:

Is de regering bereid om te blijven zoeken naar

maatwerk voor samenkomsten van grotere kerkelijke

gemeenschappen?
Als de wind van de publieke opinie opsteekt, staat de

minister dan pal voor die grondwettelijke bescherming?

Antwoord:

e Als minister verantwoordelijk voor de erediensten

heb ik de grondwettelijke bescherming van

religieuze en levensbeschouwelijke bijeenkomsten

hoog in het vaandel.

e Ik ben met grote frequentie in gesprek met de

diverse koepelorganisaties om voor de kerken en

andere religieuze organisaties te kijken welke

maatregelen er nodig zijn voor de langere termijn.
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e In die gesprekken gaat het ook over de invulling

van maatwerk.

e Op de uitkomsten van die gesprekken kan ik nu

niet vooruitlopen.

e De verschillende gesprekken met de kerken en

andere religieuze organisaties de afgelopen

periode geven mij het vertrouwen dat kerken en

andere religieuze organisaties vrijwillig bereid zijn

een stap terug te doen indien de besmettingen

oplopen.

e Vanaf begin maart is er constructief overleg

geweest. Dit heeft telkens geleid tot communiqués

vanuit de gezamenlijke religieuze en

levensbeschouwelijke organisaties. Telkens als er

aanleiding toe was, kwam er een aangepast

communiqué.
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